

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB JORDAN INVESTMENT BANK Date: 10-08-2023 08:30:38 AM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بنك الاستثمار العربي الاردني التاريخ: 10-08-2023 AM 08:30:38 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
ARAB JORDAN INVESTMENT BANK announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة بنك الاستثمار العربي الاردني عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 10-08-2023	تاريخ الحدث الجوهري: 10-08-2023
Other	أخرى
In accordance with the provisions of Article 43/D of the Securities Law for the year 2017 and Article (8) of the Instructions of Issuing Companies Disclosure Accounting and Auditing Standard for the year 2004 and further to our disclosure dated 26 Mar 2023 regarding signing an agreement with Standard Chartered Bank to purchase their banking business in Jordan. Please be informed that by the close of business today Thursday 10 August 2023 Arab Jordan Investment Bank (AJIB) will conclude the acquisition of Standard Chartered Bank banking business in Jordan by transferring the assets and liabilities including clients' accounts, deposits and loans to Arab Jordan Investment bank. Sincerely, Hani Al-Qadi Chairman of the Board of Directors	عملا بأحكام المادة (43/د) من قانون الأوراق المالية لسنة 2017 والمادة رقم (8) من تعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004، ولاحقا لإفصاحنا المؤرخ في 26 اذار 2023 بخصوص التوقيع مع بنك ستاندرد تشارترد على اتفاقية شراء الأعمال المصرفية لبنك العربي الأردني سيستكمل عملية نقل الأعمال المصرفية لفرع بنك ستاندرد تشارترد في الأردن بعد انتهاء اعمال اليوم الخميس 10 آب 2023 حيث سيتم تحويل مجمل موجودات ومطلوبات بنك ستاندرد تشارترد - الأردن بما في ذلك حسابات ودائع وقروض عملاء البنك الى بنك الاستثمار العربي الأردني. هاني القاضي رئيس مجلس الإدارة
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: رامز ایبف	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: رامز ايبف